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NOTULEN van de openbare vergadering van de raad van de gemeente Veldhoven, 
gehouden op 25 september 2018 in het gemeentehuis te Veldhoven.
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mevr. Y.J. Luijkx (BPV)
Y. van Oorschot (GBV)
W.G.M. Peters (VSA)
M.J.J.M. Prinsen (VVD) 
drs. A.P. Saris (VVD)
J.A.F. van der Velden (GBV)
mevr. V.W.H. van Wieren-Kraayvanger
(VVD)
B. Wijnands (VSA)

voorzitter
griffier
notulist

Aanwezig: A.H.J. de Kort (VVD), P.J.M. van de Looij (GBV), A.G.C.M. van den Oever 
(VVD), drs. J.G.W. Rooijakkers (PvdA), wethouders

Afwezig: P.A.C.M. Bijnen (GBV), J.W. Meijberg (PvdA) en mevr. H.C.H.M. van 
Dongen-Lamers (GBV), wethouder.

BESLUITVORMEND

1. OPENING

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Zij wijst 
erop dat er vanavond opnamen worden gemaakt ten behoeve van de Veldhovense 
Revue. Ook worden er audio- en video-opnamen gemaakt die rechtstreeks worden 
uitgezonden en beschikbaar blijven via het openbare raadsinformatiesysteem.

Namens de hele raad wenst zij de heer Meijberg heel veel sterkte met het verlies 
van zijn vrouw en neemt daartoe een minuut stilte in acht.

Op de tafels liggen witte rozen, afkomstig van de Ambassade van Vrede. In deze 
Vredesweek vraagt zij aandacht voor vrede over de hele wereld en voor iedereen
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die heeft gevochten en nog vecht voor vrijheid. De organisatie probeert een 
monument voor vrede in Veldhoven te realiseren.

2. VASTSTELLEN DEFINITIEVE AGENDA

De heer Hofmeester verzoekt een motie vreemd aan de agenda toe te voegen 
inzake de Statiegeldalliantie.

De heer Luiikx verzoekt een motie vreemd aan de agenda toe te voegen inzake 
Toegankelijkheid dienstverlening.

Met deze toevoegingen wordt de agenda vastgesteld.

3. TREKKING STEMMINGSNUMMER

Stemmingsnummer 19 wordt getrokken. Dit betekent dat mevrouw Hartlief bij 
eventuele stemmingen als eerste haar stem zal uitbrengen.

4. NOTULEN VAN DE BESLUITVORMENDE VERGADERING VAN 3 JULI 2018
VOOR KENNISGEVING AANNEMEN

Veldhoven
25-09-2018

Er zijn geen opmerkingen over dit verslag.

5. INFORMATIERONDE

De heer Coppens heeft zich tijdens de dodenherdenking vorige week bij het 
monument gestoord aan de geluidsoverlast van het verkeer. Hij vraagt dan ook of 
het mogelijk is om tijdens deze bijeenkomst, of in ieder geval tijdens de minuut 
stilte, het verkeer om te leiden.

De voorzitter antwoordt dat het niet mogelijk is om het verkeer stil te leggen of om 
te leiden vanwege de vele uitvalswegen die daar liggen en de aanwezigheid van 
brandweer- en politiekazerne. Voor volgend jaar wil ze wel kijken welke 
mogelijkheden er zijn om in ieder geval tijdens de minuut stilte het verkeer stil te 
leggen.

Wethouder De Kort deelt mede dat morgen de laatste gelegenheid is voor 
raadsleden om zich aan te melden voor de regioconferentie Stedelijk Gebied van 
woensdag 3 oktober. Deze conferentie is de moeite waard omdat raadsleden in het 
voortraject al input kunnen geven.

6. ARTIKEL 42-VRAGEN

Art. 42-brief van fractie Senioren Veldhoven inzake uitvaartkosten

De heer Coppens bedankt het college voor de antwoorden.

7. SPREEKRECHT BURGERS

Er hebben zich geen insprekers gemeld.
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8. INSTEMMEN MET ONTWERP REGIONAAL VEILIGHEIDSPLAN OOST-BRABANT
2019-2022 (LD) 18.095

Zonder hoofdelijke oproeping en met algemene stemmen wordt besloten conform 
het voorstel van het college.

9. KWARTAALRAPPORTAGE II-2018 (JR) 18.093

Hoewel er al jaren op deze manier wordt gewerkt worden er toch steeds 
(technische) vragen gesteld en mevrouw Van Hulst vraagt of het college bereid is 
mee te denken over verbetering van de kwartaalrapportages.

De zorgen van de heer Wijnands zijn niet weggenomen na beantwoording van de 
vragen en het bekend worden van de begroting. Er wordt gesproken over 
terughoudendheid, maar daar is in de praktijk weinig van te merken. Bovendien 
ontbreken cijfers om meer inzicht te krijgen. Het college wijt de tekorten op Wmo 
aan de vergrijzing, maar hij mist structurele maatregelen op dit gebied. Het is 
belangrijk dat de problemen samen worden aangepakt en niet worden 
doorgeschoven, maar daarvoor is tijdig en inzichtelijk cijfermateriaal nodig. Tevens 
vraagt hij hoe mensen die onvoldoende digitaal vaardig zijn, kennis kunnen nemen 
van gemeentelijke informatie, aangezien deze informatie primair digitaal 
beschikbaar is.

De heer Hofmeester licht toe dat het bij de kwartaalrapportage niet gaat om nieuw 
beleid, maar om bijstelling van beleid op basis van de financiële gegevens. Hij 
stemt hiermee in.

Volgens mevrouw Hartlief geeft de kwartaalrapportage het college de mogelijkheid 
om bij te sturen waar nodig. De toename van zorgvragen en de daarbij behorende 
kosten baren haar zorgen en zij verwacht dat het college ervoor zorgt dat degenen 
die het nodig hebben passende zorg krijgen. Ook de toename van het aantal 
decentrale taken baart haar zorgen. Voor de ambitieuze klimaatdoelstellingen zijn 
een actieve rol en investeringen vanuit de gemeente nodig en zij verwacht dat deze 
zo efficiënt mogelijk worden ingericht.

Wethouder Rooijakkers antwoordt dat de opmerkingen van Senioren Veldhoven 
intern en in de Auditcommissie zijn besproken. Hij staat open voor verbeteringen, 
maar wijst erop dat het een technisch verhaal blijft, waarvan de structuur deels 
landelijk is ingegeven. De gemeente is voor een groot deel afhankelijk van het 
gemeentefonds en deze rijksbijdrage stijgt slechts minimaal in 2018 en 2019. De 
septembercirculaire is nog niet beschikbaar. Ten aanzien van het sociaal domein 
heeft het college een aantal oplossingen aangedragen die via de leesmap kenbaar 
zijn gemaakt, zoals het anders organiseren van de inkoop.
Naar aanleiding van het krantenartikel vraagt de heer Wijnands bij welke groep 
voor de inkoop van zorg de gemeente Veldhoven zich wil aansluiten.
Wethouder Rooijakkers antwoordt dat de gemeente zich bij de regio Eindhoven wil 
aansluiten. Hij hoopt in kleiner verband daadkrachtiger te zijn dan met 21 
gemeenten.
De heer Wijnands vraagt of dat wel verstandig is, aangezien Eindhoven een van de 
gemeenten is met de grootste problemen.
Wethouder Rooijakkers weet niet of daar een keuze in is.
Mevrouw Gielis vindt de verdiepingssessies buiten de raad om interessant en 
waardevol maar wijst erop dat deze nooit de raadsbrede informatievoorziening 
mogen vervangen.
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Wethouder Rooiiakkers antwoordt dat deze informatie via de leesmap is gedeeld en 
daarmee voor de hele raad beschikbaar is. Ook is via de leesmap kenbaar gemaakt 
dat het college aanspraak probeert te maken op het Fonds tekorten gemeenten, 
maar hij kan nog niet vooruitlopen op de uitkomst daarvan. Het college is actief 
bezig met verbetering van de communicatie. De inwoners zullen via diverse kanalen 
worden geïnformeerd over de begroting, zoals het Veldhovens Weekblad en social 
media.
De heer Wijnands merkt op dat social media ook digitaal is.
Wethouder Rooiiakkers zegt dat ook een hard copy beschikbaar wordt gesteld als 
daar behoefte aan is.
Mevrouw Van Wierden verwijst naar de begroting waarin staat dat ook rekening 
wordt gehouden met inwoners die niet beschikken over digitale communicatie en 
laaggeletterden.
De heer Wijnands vraagt hoe dan.
Mevrouw Van Wierden zegt dat dit uitvoerend is.
De heer Van Doren wijst erop dat de kwartaalrapportage het onderwerp van 
gesprek is en niet de begroting.
De heer Wijnands verwijst naar de kwartaalrapportage waarin staat dat er minder 
is uitgegeven aan het Veldhovens Weekblad en dat betekent minder 
informatievoorziening. Hij vindt het niet goed dat mensen zelf moeten zoeken naar 
(digitale) informatie.
Wethouder Rooijakkers benadrukt dat stukken niet alleen maar digitaal beschikbaar 
zijn en dat allerlei media worden ingezet om alle inwoners te bereiken. Het college 
heeft ook aandacht voor energiestrategie en -transitie en dat is terug te vinden in 
het stuk dat begin november wordt besproken.

Tweede termijn

De heer Wijnands vindt het jammer dat de mensen die minder digitaal vaardig zijn 
dit niet eens kenbaar kunnen maken.
De heer Prinsen vraagt wie het dan betreft.
De heer Wijnands merkt op dat de groep mensen van 65 jaar en ouder die niet 
digitaal vaardig is, steeds groter wordt en daarmee geen kennis kan nemen van 
zaken die belangrijk zijn voor hun omgeving.
Volgens de heer Prinsen is de 65T'er van nu en in de toekomst juist wel digitaal 
onderlegd, maar het gaat de heer Wijnands juist om grote groep mensen die dat 
niet is.

Zonder hoofdelijke oproeping en met algemene stemmen wordt besloten conform 
het voorstel van het college, waarbij de VSA-fractie geacht wordt tegen te hebben 
gestemd.

10. MOTIE STATIEGELDALLIANTIE

De heer Hofmeester geeft een korte toelichting op de motie en leest deze voor.

"De raad van de gemeente Veldhoven in openbare vergadering bijeen op 
25 september 2018,

kennis genomen hebbend van het feit dat:
^ zwerfafval een hardnekkig probleem is en milieu, dieren en mensen bedreigt, 

niet alleen in onze gemeente maar landelijk en wereldwijd;
• onderzoeksbureau CE Delft becijferde dat invoering van statiegeld op PET 

flessen en blikjes leidt tot 70 tot 900Zo minder van dit soort zwerfafval;

Veldhoven
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^ op 31 augustus 2017 de toenmalige staatssecretaris het rapport 'Kosten en 
effecten van statiegeld op kleine flesjes en blikjes' aan de Tweede Kamer 
heeft gestuurd en dat dit rapport duidelijk maakt dat statiegeld een 
effectieve en grote bijdrage levert aan de bestrijding van in zee geraakt 
zwerfafval en plastic;

^ op 25 november 2017 een statiegeldalliantie (www.statiegeldalliantie. org) is 
opgericht, waarin organisaties uit Nederland en België de handen ineen 
hebben geslagen voor uitbreiding van statiegeld. Het gaat om consumenten
en milieuorganisaties, vakbonden, bedrijven en burgerinitiatieven. Door zich 
aan te sluiten bij deze alliantie vragen zij hun regering om statiegeld op alle 
PET-flessen en blikjes in te voeren;

^ er meer dan 320 gemeenten zijn die zich bij dit initiatief hebben aangesloten 
dan wel de intentie hebben uitgesproken. Een overzicht van de aangesloten 
gemeenten is te vinden op www.statieaeldalliantie.org/2017/11/de-partners- 
van-destatieaeldalliantieZ#G;

overwegende dat:
^ landen als Duitsland, Noorwegen en Denemarken al een statiegeldsysteem 

hebben voor kleine flessen en blikjes, waardoor het aandeel daarvan in het 
zwerfafval sterk is verminderd;

^ via een statiegeldsysteem teruggehaald restafval van hogere kwaliteit is 
waardoor recycling een hogere opbrengst genereert;

• meer recycling van PET en blik de grote ambities op het gebied van circulaire 
economie beter mogelijk maken en door efficiënt gebruik van grondstoffen 
minder CO2 wordt uitgestoten en minder afval wordt verbrand;

^ vermindering van zwerfafval voor de gemeente leidt tot lagere kosten in 
opruimen;

^ een brede steun vanuit het land kan bijdragen aan besluitvorming in de 
Tweede Kamer;

^ aan toetreding tot de statiegeldalliantie geen kosten zijn verbonden;
^ aanmelding eenvoudig kan door de gemeente aan te melden op de website 

van de statiegeldalliantie: www.statiegeldalliantie. org;

verzoekt het college:
de gemeente Veldhoven te laten aansluiten bij de statiegeldalliantie; 

en gaat over tot de orde van de dag."

De heer Wijnands staat sympathiek tegenover deze motie. Wel vraagt hij of bij de 
Veldhovense ondernemers is gevraagd hoe de inzameling dan zou moeten 
plaatsvinden.

Ook de heer Coppens staat positief tegenover deze motie. Hij vult aan dat blikjes 
ook in akkers en weilanden worden gegooid waardoor het ook gevaarlijk kan zijn 
voor het vee.

De heer Bolsius is het eens met de motie, maar wijst erop dat de raad zich moet 
houden aan de agendadiscipline.
De voorzitter merkt op dat iedereen heeft ingestemd met de toevoeging van deze 
motie vreemd aan de agenda.
De heer Bolsius zal dit onderwerp in het presidium aan de orde stellen.

Veldhoven
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Mevrouw Hartlief kan zich vinden in de motie, maar wijst erop dat het alleen een 
signaal geeft en dat er verder nog niks gebeurt.

Ook de heer Van Doren kan zich vinden in deze motie, maar hij is ook benieuwd 
naar de reactie van het college.

Wethouder Van de Looii heeft zijn twijfels bij de juistheid van enkele genoemde 
feiten, maar staat zeker sympathiek tegenover deze motie als signaalfunctie. Hij 
kan deze dan ook overnemen.

De voorzitter vult aan dat deze motie ook naar de Tweede Kamer wordt gestuurd, 
ter ondersteuning van het regeerakkoord.

De motie is unaniem aangenomen.

11. MOTIE TOEGANKELIJKHEID DIENSTVERLENING

De heer Luijkx geeft een korte toelichting op de motie en leest deze voor.

"De raad van de gemeente Veldhoven in openbare vergadering bijeen op 
25 september 2018,

kennis genomen hebbend van het feit dat:
^ de telefonische bereikbaarheid van de gemeente via het, in de regio 

Eindhoven gebruikte, telefoonnummer 14040 niet voldoet aan de 
uitgangspunten van het één-nummer-principe om toegang te verkrijgen tot 
gemeentelijke informatie en dienstverlening. Volgens dit principe geven de 
medewerkers achter dit nummer informatie over alle diensten van de 
aangesloten gemeenten;

^ het 14040-nummer nu slechts een veredeld voorsorteernummer is. Uit 
ervaringen van bewoners blijkt dat door het onduidelijk inspreken van de 
gemeentenaam, de beller regelmatig bij de verkeerde gemeente uit komt;

^ het spontaan binnenlopen voor het verkrijgen van informatie en diensten 
niet mogelijk is, omdat hiervoor het maken van een afspraak vereist is;

^ het maken van een afspraak uitsluitend digitaal of telefonisch gemaakt kan 
worden;

^ steeds meer diensten als voorkeurkanaal het digitale kanaal hebben;
^ uit landelijke cijfers blijkt dat er 2,5 miljoen laaggeletterden zijn die moeite 

hebben met het digitale loket. Dit is 150Zo van de bevolking en voor 
Veldhoven gaat het dan om circa 6.750 inwoners;

^ iets minder dan 100Zo van de bevolking een gezichts- of gehoorprobleem 
heeft die de toegang tot de digitale of telefonische dienstverlening 
bemoeilijken en deze burgers dus afhankelijker zijn van persoonlijk contact 
of hulp van derden (circa 4.500 inwoners van Veldhoven);

• een kwart van de computergebruikers tussen 12 en 75 over weinig tot geen 
computervaardigheden beschikken;

• het 14040-nummer niet te bereiken is vanuit het buitenland;

overwegende dat:
• de gemeente in dienst staat van al haar inwoners en het daardoor belangrijk 

is dat informatie en dienstverlening toegankelijk is voor iedereen;

Veldhoven
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^ de burgers van Veldhoven behoefte hebben aan keuzevrijheid in de manier 
waarop zij toegang willen verkrijgen tot gemeentelijke informatie en 
diensten;

^ BurgerPartij Veldhoven het belangrijk vindt dat burgers maximaal
gefaciliteerd worden om zelfstandig informatie en diensten bij de gemeente 
af te kunnen nemen;

^ BurgerPartij Veldhoven graag ziet dat Veldhoven, net als steeds meer
gemeenten in Nederland (zoals Eindhoven, Rotterdam, Hulst en Groningen), 
naast het werken op afspraak, het spontaan binnen lopen voor een paar uur 
mogelijk maakt;

verzoekt het college:
de toegankelijkheid van de dienstverlening van de gemeente Veldhoven te 
verbeteren door:

^ te onderzoeken op welke termijn het telefoonnummer 14040 daadwerkelijk 
kan voldoen aan de uitgangspunten van het één-nummer-principe voor het 
verkrijgen van gemeentelijke informatie of toegang tot de gemeentelijke 
dienstverlening. De uitkomsten van dit onderzoek met een eventueel tijdpad, 
nog in 2018, aan te bieden aan de raad van de gemeente Veldhoven;

^ tot de realisatie van het eerder genoemde één-nummer-principe het 'oude' 
algemene telefoonnummer te gebruiken in plaats van 14040;

• het voor burgers, gedurende een beperkt aantal uren, mogelijk te maken 
spontaan binnen te lopen om informatie en diensten af te kunnen nemen;

en gaat over tot de orde van de dag."

De heer Saris vraagt of BurgerPartij Veldhoven onderzoek heeft gedaan naar het 
aantal mensen dat bij de verkeerde gemeente uit komt.
De heer Luijkx antwoordt dat hij geen uitgebreid onderzoek heeft gedaan, maar dat 
hij hierover veelvuldig wordt aangesproken. Bovendien heeft hij hier zelf ervaring 
mee.

Ook de heer Wijnands heeft slechte ervaringen met deze telefonische 
bereikbaarheid. De motie sluit prima aan bij zijn eerdere betoog en hij kan deze 
dan ook omarmen.

Mevrouw Van Hulst staat sympathiek tegenover deze motie die rechtstreeks uit het 
verkiezingsprogramma van Senioren Veldhoven lijkt te zijn overgenomen. Zelfs in 
een artikel op de website van het Eindhovens Dagblad over dit onderwerp wordt de 
fractie van Senioren Veldhoven geciteerd. Overigens is zij verbaasd dat juist de 
heer Luijkx deze motie indient, aangezien hij destijds zelf het betreffende 
telefoonnummer heeft ingevoerd. Haar fractie wil echter verder gaan dan deze 
motie en komt daar op een later moment op terug.
De heer Prinsen stelt voor dat Senioren Veldhoven de motie mede indient, maar 
mevrouw Van Hulst vindt dat deze niet ver genoeg gaat.

Mevrouw Van Dongen vindt de motie sympathiek, maar vindt het niet verstandig 
om, in afwachting van het onderzoek, een ander nummer in te voeren. Overigens 
ziet zij de opsommingen niet als feiten, maar als stellingen. Zij vraagt de 
wethouder of deze motie niet in de weg staat van het coalitieprogramma, waarin 
ook al verbetering van de bereikbaarheid is opgenomen.
Mevrouw Hartlief zegt dat het oude nummer nog bestaat en op de website wordt 
vermeld.

Veldhoven
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Ook de heer Van Doren ziet de opsomming niet als feiten maar als aannames. Hij is 
benieuwd naar de reactie van het college.

Wethouder De Kort ontraadt deze motie. Het nummer 14040 is ingevoerd als 
richtlijn vanuit de VNG die door vrijwel alle gemeenten is overgenomen. Wel vond 
de gemeente Veldhoven het belangrijk om het oude nummer te handhaven en een 
kwart van de inkomende gesprekken komt ook op dat nummer binnen. Via Google 
worden beide telefoonnummers getoond.
Mevrouw Hartlief concludeert dat er dus behoefte is aan het oude nummer. 
Wethouder De Kort vervolgt dat ook via de receptie een afspraak kan worden 
ingepland, vaak nog dezelfde dag. Hij heeft toegankelijkheid voor iedereen hoog in 
het vaandel staan - het is ook als speerpunt opgenomen in het coalitieakkoord - en 
dit najaar wordt er nog een bijeenkomst georganiseerd om te bekijken hoe dit kan 
worden verbeterd.
De heer Wiinands stelt voor om het oude nummer meer zichtbaar op de website te 
plaatsen.
Mevrouw Van Galen merkt op dat bij het 040-nummer 'vanuit het buitenland' wordt 
vermeld.
Mevrouw Hartlief vult aan dat bij de contactgegevens alleen het nummer 14040 
wordt genoemd. Ook onder aan elke pagina wordt alleen dit nummer vermeld.
Het is wethouder De Kort niet bekend dat de gemeente slecht bereikbaar zou zijn, 
maar hij zal het signaal zeker meenemen naar de bijeenkomst dit najaar. Hij stelt 
dan ook voor om dat af te wachten.

Tweede termijn

De heer Luijkx is blij met de steun en staat open voor suggesties voor aanscherping 
van de motie. Er zijn geen recente cijfers beschikbaar over de bereikbaarheid van 
de gemeente. Hij geeft aan dat de kwaliteitsmonitor als gevolg van bezuinigingen is 
afgeschaft. Hij heeft aannames gedaan, onder andere op basis van geluiden uit de 
samenleving. Er zijn gaten in de agenda en hij ziet dan ook geen reden waarom 
mensen op die tijden niet zonder afspraak binnen zouden kunnen lopen.

Volgens de heer Saris is het verzoek van de heer Wijnands relatief gemakkelijk uit 
te voeren. Als er dit najaar nog een onderzoek plaatsvindt zal dat op korte termijn 
zijn. Hij stelt dan ook voor om de motie aan te houden en het resultaat van het 
onderzoek af te wachten.
De heer Luijkx kan zich hierin vinden. Wel stelt hij voor om ook raadsleden te 
betrekken bij dit interne onderzoek.
Wethouder De Kort wijst erop dat de raad kaders stelt en dat het college deze 
uitvoert. Hij zal een interne inventarisatie houden omtrent de toegankelijkheid en 
afhankelijk daarvan zal hij beoordelen wat er nodig is. De telefonische 
bereikbaarheid kan hierbij worden meegenomen. Overigens is de gemeente via de 
klantmonitor dagelijks bezig om de dienstverlening te monitoren.

De heer Bolsius stelt voor om de motie aan te houden en aan de agenda te 
koppelen.

Volgens de heer Wijnands zijn er vanuit de samenleving voldoende signalen dat er 
behoefte is aan meer duidelijkheid omtrent de telefoonnummers van de gemeente.

Mevrouw Hartlief stelt voor om in het onderzoek ook het voorstel voor een 
inloopuur mee te nemen.

8



25-09-2018

Wethouder De Kort zal samen met de medewerkers van Burgerzaken bekijken hoe 
de dienstverlening is voor mensen met een handicap. Daarbij wordt het 
telefoonnummer meegenomen. Het is niet zeker dat de dienstverlening verbetert 
met een vrij inloopuur. Als daarvoor meer bezetting nodig is, zal er ook meer 
budget nodig zijn.
De heer Luiikx zegt dat de dienstverlening niet verbetert, maar de toegankelijkheid 
wel. Er is niet meer bezetting nodig, want er komen niet meer bezoekers; burgers 
kiezen zelf of zij gebruik willen maken van het vrije inloopuur.
Mevrouw Hartlief sluit hierbij aan.

De heer Luiikx houdt de motie aan.

SLUITING

Veldhoven

De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 
20.55 uur.

Vastgesteld tijdens de openbare vergadering van 30 oktober 2018. 

De griffier, De voorzitter,

mr. G.M.W.M. Wasser mevr. A.M. Demmers
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